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Voorwoord 
Zoals je van ons gewend bent krijg je via 
deze Mare weer een update van 
ontwikkelingen in en om Maarn en 
Maarsbergen. Omdat de bijdragen in deze 
Mare voor zich spreken, wil ik graag in dit 
voorwoord je aandacht vragen voor het 
volgende. 
 
Vijf jaar geleden is er een oproep gedaan 
voor nieuwe bestuursleden voor de 
VBMM. Het resultaat was dat wij met 
negen nieuwe bestuursleden het werk van 
de VBMM met veel plezier hebben 
opgepakt. Inmiddels is het aantal 
bestuursleden teruggelopen tot 6 en twee 
bestuursleden geven aan dat zij vanaf de 
algemene ledenvergadering in juni het 
bestuurslidmaatschap willen beëindigen. 
U begrijpt dat wij vanwege de continuïteit 
van onze werkzaamheden en belangen-
behartiging van de inwoners van Maarn en 
Maarsbergen graag nieuwe leden in ons 
bestuur willen verwelkomen. 
Wij roepen u daarom op na te denken 
over een mogelijk lidmaatschap van het 
bestuur of over een andere vorm van 
ondersteuning van onze werkzaamheden. 
Uit ervaring kan ik u zeggen dat het leuk, 
afwisselend werk is dat slechts een 
beperkt deel van uw tijd zal vragen. U kunt 
informatie krijgen bij één van de 
bestuursleden of door contact op te 
nemen met de secretaris Huug van der 
Vlist (secretaris@vbmm.nl) 
 
Woningbouw terrein voormalige 
drukkerij VandenBerg 
Enige tijd geleden zijn de plannen voor de 
bouw van een veertigtal wooneenheden 
op het terrein van drukkerij VandenBerg 

aan de Tuindorpweg besproken in de 
gemeenteraad. 
De gemeenteraad heeft over de plannen 
vergaderd omdat het aantal te bouwen 
wooneenheden hoger is dan 
oorspronkelijk was voorzien. De plannen 
voorzien in tien wooneenheden meer dan 
de bij de behandeling van de 
inbreidingslocaties vastgestelde dertig. In 
een motie was destijds aangegeven dat op 
deze locatie meer wooneenheden 
mogelijk zijn, maar dat dit eerst de raad 
moet passeren. De raad is akkoord gegaan 
met veertig wooneenheden. 
 

 
 
Tevens heeft de raad uitgesproken geen 
bezwaar te hebben tegen vier bouwlagen. 
De VBMM heeft aangegeven hier niet voor 
te voelen omdat dit zal leiden tot 
precedentwerking en bij volgende 
bouwprojecten nog hoger gebouwd kan 
gaan worden. Tevens hebben wij als 
bezwaar dat de bovenste bouwlagen dicht 
bij het spoor en de A12 liggen. Naast extra 
geluidsoverlast zal ook de hinder van 
fijnstof aanmerkelijk zijn. Bovendien past 
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een gebouw van vier bouwlagen niet 
binnen het landelijke dorpse karakter van 
Maarn. Dit waren voor de raad echter 
geen doorslaggevende argumenten.  
 
Door omwonenden en betrokken 
organisaties is een aantal andere zaken 
aan de orde gesteld. Het gaat hierbij om 
de rooilijn aan de Tuindorpweg, de daken 
(platte daken in plaats van schuine daken) 
en zichtlijnen. Hierover neemt de raad 
geen besluit, maar de projectontwikkelaar 
heeft aangegeven deze zaken in 
heroverweging te nemen en eventueel de 
plannen aan te passen. In een gesprek 
heeft de project-ontwikkelaar ons 
meegedeeld enige tijd te nemen voor het 
bestuderen en eventueel aanpassen van 
de plannen. Vanaf half februari kunnen 
omwonenden en uitgenodigde 
organisaties een uitnodiging verwachten 
voor een derde bijeenkomst. 
 
Henschotermeer 
Mooi Meer BV, de exploitant van het 
Henschotermeer, presenteerde eind 2022 
zijn aangepaste plannen. Eind 2023 zijn 
deze plannen ingediend bij de gemeente 
Woudenberg. De VBMM en MMN (Maarn 
Maarsbergen Natuurlijk) hebben daarop 
gezamenlijk een zienswijze ingediend. 
Recent ontvingen wij van de gemeente 
Woudenberg de nota van beantwoording 
van de ingediende zienswijzes alsmede het 
raadsvoorstel.  
 

 

Het College geeft aan begrip te hebben 
voor de aandacht voor de natuurwaarden 
die via de diverse zienswijzen is gevraagd. 
Zij stelt dat het gebied vraagt om een 
afweging tussen het natuur- en 
recreatiebelang en dat het hier een 
aangewezen belangrijk regionaal 
recreatiegebied betreft waar natuur en 
recreatie al jarenlang samen de waarde en 
aantrekkelijkheid van het gebied bepalen. 
Het College is van mening dat sprake is van 
een zorgvuldige afweging en dat door de 
aanpassing van het bestemmingsplan met 
de bouwblokken de natuurwaarden in het 
gebied meer beschermd worden. 
Het College stelt voor om de ingediende 
plannen met enkele kleine wijzigingen vast 
te stellen. De wijzigingen betreffen m.n. de 
mogelijk te houden evenementen. 
De raadscommissie behandelt het 
raadsvoorstel in haar vergadering van 5 
maart a.s. 
 
Als VBMM betreuren wij dat met name de 
belangen van de consumptieve recreant 
en ondernemer worden gediend ten 
nadele van de natuur en natuurminnende 
recreant. Iets minder en kleinschaliger 
past beter bij het gebied en de belangen 
van eenieder. 
 
Verkeersknelpunten in 
Maarn/Maarsbergen 
Op 18 januari jl. hield de VBMM een 
bijeenkomst voor belangstellenden over 
verkeersknelpunten in 
Maarn/Maarsbergen. Naast leden en 
inwoners waren enkele raadsleden en 
gemeente ambtenaren aanwezig. Met de 
uitkomsten van deze avond wil VBMM de 
verkeersproblematiek bij de gemeente op 
tafel krijgen en zorgen dat inwoners zich 
beter gehoord voelen. Wethouder Haaxma 
heeft aangegeven dat het mobiliteitsplan 
van de gemeente Utrechtse Heuvelrug in 
2024 wordt geactualiseerd. Mogelijk 
kunnen enkele knelpunten daarin worden 

https://henschotermeer.nl/toekomstplannen
https://www.vbmm.nl/geen-categorie/zienswijze-ontwerp-bestemmingplan-henschotermeer/
https://www.vbmm.nl/wp-content/uploads/2024/02/Nota-van-beantwoording-zienswijzen-bestemmingsplan.pdf
https://www.vbmm.nl/wp-content/uploads/2024/02/Raadsvoorstel-bestemmingsplan-Henschotermeer-262978_2.pdf
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opgenomen. De VBMM zal in een gesprek 
met mevrouw Haaxma dieper op deze 
zaken ingaan. 
 
Een volledig verslag inclusief genoemde 
suggesties voor verbetering vind je op 
onze website. 
 
Stop4deroute! 
Onderstaande tekst is geplaatst op verzoek 
van het burgerinitiatief Stop4deroute! 
 
Ook zo geschrokken van de aankondiging 
van de vierde aanvliegroute? Kom naar de 
informatieavond georganiseerd door het 
burgerinitiatief Stop4deroute! 
Georganiseerd in samenwerking met 
verschillende belangenverenigingen uit 
Maarn en Maarsbergen. Graag nodigen wij 
je uit voor woensdagavond 24 april in De 
Twee Marken waar we iedereen willen 
informeren over wat er boven ons hoofd 
dreigt te gaan gebeuren. Er is natuurlijk 
ook ruimte voor vragen.  
 
Op de informatieavond willen wij je graag 
informeren over de plannen van een 
vierde aanvliegroute en wat die voor jou 
betekenen op de plek waar je nu woont. 
Maar ook wat de gevolgen zijn voor 
bewoners elders zoals rondom Schiphol, 
want het gaat niet alleen om onszelf. Wij 
vertellen je ook wat je zelf kunt doen om 
mee te helpen de plannen tegen te 
houden. De voorzitter, de informanten van 
deze avond maken wij zo spoedig mogelijk 
bekend. 
  
Aanmelden via: uh@stopvierderoute.nl of 
via 06-19552803 dit in verband met de 
plaatsen. Mocht u nu al meer willen weten 
of vragen hebben kijk dan op: 
stop4deroute.nl 
 
Achtergrond: 
Het burgerinitiatief Stop4deroute is 
gestart door Lenneke Kok en Mark Jetten 

uit Doorn, toen zij lazen over de plannen 
van de vierde aanvliegroute. Ze schrokken 
zich een hoedje. Wat te doen? Verhuizen 
misschien? Ze kozen ervoor om niet te 
vluchten, maar om ‘iets te doen’, het 
resultaat: Stop4deroute. 
 
Ze lanceerden een website: 
https://www.stop4deroute.nl/, petitie en 
begonnen lokale bestuurders aan te 
schrijven. Daarnaast haakten meer 
mensen aan, ieder vanuit hun eigen 
expertise en zo ontstond een kerngroep. 
Ondertussen hebben we een nieuwe 
petitie, een algemeen mailaccount en 
sociale kanalen (twitter, facebook, 
LinkedIn). 
 
Al deze werkzaamheden vroegen om meer 
hulp en die kregen ze. Er zijn nu 
verschillende LoCo’s, dat zijn lokale 
coördinatoren in diverse gemeenten 
tussen Ede en Ronde Meren, zij werken 
mee om dit initiatief uit te dragen. De 
coördinatoren organiseren samen met 
medebewoners allerlei activiteiten. Ook 
zorgt Stop4deroute voor zichtbaarheid van 
tegenstand bij gemeenten, provincies 
(Gelderland, Utrecht en Noord-Holland) en 
rijk. Zij neemt ook deel aan missies tegen 
groei van de luchtvaart bij de Europese 
commissie. 
 

 
 
  

https://www.vbmm.nl/wp-content/uploads/2024/02/Verslag-VBMM-verkeersknelpunten-20240118.pdf
mailto:uh@stopvierderoute.nl
https://www.stop4deroute.nl/
https://www.stop4deroute.nl/
https://www.stop4deroute.nl/#teken-de-petitie
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Bestuursleden gezocht 
 
 
Ondanks herhaalde pogingen in de afgelopen twee jaar lukt het de 
VBMM niet om nieuwe bestuursleden te vinden. Medio dit jaar 
bestaat het bestuur uit nog slechts 4 leden terwijl het minimum 
aantal statutair is vastgelegd op 5 leden. 
 
Het huidige bestuur vreest voor het voortbestaan van de vereniging 
als de VBMM er in 2024 niet in slaagt het bestuur uit te breiden.  
 
VBMM is nu en in de toekomst van belang! Nu en in de toekomst zijn 
en komen er onderwerpen op het gebied van infrastructuur, 
bouwprojecten en zaken van algemeen dorpsbelang, die de aandacht 
vragen. En VBMM is een belangrijke gesprekspartner voor het 
gemeentebestuur. Een vereniging als VBMM is daarom zeer gewenst!   
 
Meld je aan als bestuurslid via secretaris@vbmm.nl 
Wanneer je zelf geen bestuurslid wilt worden, kun je ons wellicht 
helpen om bestuursleden te vinden. 
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